

# Mötesprotokoll, Sektionen för Energi och miljö

## Styrelsemöte 2013-09-09

Adress: Sjukhusbacken 20, Stockholm (Hemma hos Sofie)

Styrelsemöte nr 2, VÅ 2013/2014

Datum: 2013-09-09

Tid: 18.37–21.08

Närvarande: Vide Richter (ordförande), Jenny Norrman (sekreterare), Kajsa Lundgren (ledamot), Sofia Uhlin (SNO), Linnéa Lidén (CLW), Linn Fröström (mottagningsansvarig), Aisan Rasouli (SNO) Sofie Malm (NLG), Vincent Gliniewicz (PAS), Elham Kalhori (kommunikationsansvarig),

---

### 1. Mötet öppnas

Vide förklarade mötet öppnat kl 18.37

### 2. Justerare väljs

Mötet beslutade

**att**            *välja Linn och Linnéa till justerare.*

### 3. Kort rapport från samtliga närvarande om vad som händer inom deras post.

Kajsa – ledamot: Det händer inget speciellt. Vide ska senare berätta om planer för ledamotsposten.

Linnéa – Klubbmästare – CLW ska snart ta in nya personer, ca 10 st. Ingen egen alkohol i Gråttan, lappar ska sättas upp om detta! Nämn kanske detta på SM, för att verkligen poängtera. TV:n i sektionslokalen går att använda för att göra reklam, t ex för nämnd/styrelseposter och liknande. Festutbildning, är i stort behov av flera utbildade.

Aison/Sofia – SNO – Har varit på ett första länk-möte. Studienämndsrekrytering startar inom kort. Viktigt med tydlig information om vad och hur det är möjligt att gå med i studienämnden. Det ska vara roligt att engagera sig.

Vincent – PAS – Varit på ett första länk-möte. Har några andra möten planerade.

Sofie – NLG – Har informerat om sitt första möte, men ser gärna att denna information sprids vidare. Har också jobbat med att strukturera upp verksamheten.

Vide – ordförande – Har varit på ordföranderåd. Delegerar saker vidare. Ska på kurs två heldagar inom personlig kommunikation, något som förhoppningsvis är viktigt för ordförandeskapet.

Elham – kommunikationsansvarig – Ska göra första nyhetsbrevet och affisch till SM1 inom kort. Vill gärna ha förslag på information som bör vara med i nyhetsbrevet. Gör extra reklam för ENIA och valberedare, då har varit svårt att fylla dessa poster tidigare. Onsdag 11 september, kl 23.59 är deadline för information som ska vara med i nyhetsbrevet.

Jenny – sekreterare – Har skickat ut kallelse till SM1 (till alla 2:or, 3:or och 4:or, då vi inte har 1:ans mailadresser ännu). Information om mötet ligger uppe på Facebook och hemsidan, där 1:an kan ta del av denna.

Linn – mottagningsansvarig – Överlämningsarbete, utvärderingar och liknande kvar. Behövs personer som arbetar på Elektros n0llegasque.

#### 4. Beslut om eventuell proposition angående inkludering av Sustainable Technology i W-sektionen.

Detta diskuterades på förra styrelsemötet. Vide berättar om vad denna eventuella proposition handlar om, denna har kunnat läsas före mötet. Sustainable Technology vill vara en del i en grupp av fler personer, eventuellt samarbeta med NLG, och därför önskar vara en del i W-sektionen. Detta skulle helst kräva handlingar och dokument på engelska. Ska sektionsmöten hållas på engelska, finns det några "mellanvägar"? Det diskuteras mycket kring språkfrågan och hur studenterna eventuellt ska inkluderas i sektionen samt vad W-sektionen och studenterna på Sustainable Technology-mastern får ut av detta. Det som det beslutas om i nuläget är dock enbart om Sustainable Technology-studenterna ska inkluderas i W-sektionen.

Mötet beslutade

**att** *eventuell inkludering av Sustainable Technology i W-sektionen ska läggas fram som en proposition.*

Mötet beslutade

**att** *att anta propositionen angående inkludering av Sustainable Technology i W-sektionen.*

#### 5. Verksamhetsplanen, förslag på förändringar?

Vincent vill ha en grupp som ger förslag på hur programmet ska se ut om fem år. Kan detta ingå i studienämnden?

Ledamotsposten finns inte explicit med, men denna kommer att utvecklas under året.

Inga förslag på specifika ändringar läggs fram, utan enbart synpunkter diskuteras.

Mötet beslutade

**att** *inte lägga fram något förslag på förändring av verksamhetsplanen till SM1.*

## 6. Förra årets verksamhetsberättelse

Styrelsen ska skriva under förra årets verksamhetsberättelse. Då det finns två skrivfel (på årtal) i berättelsen, väntar styrelsen med att skriva under denna till dessa har korrigerats.

## 7. Inför SM, planering!

SM1 äger rum måndagen den 23 september. Gråttan är bokad mellan kl 17 och 21. Middagen som serveras kommer att vara chili sin carne, grönsaker och rotfrukter med ris. Detta behöver göras/fixas:

- Inspring i ettan och tvåan: Kajsa ansvarar.
- Information på Facebook: Klassidor och officiella sidan.
- Handla mat (kl 10): Jenny, Aisan
- Laga mat (från kl 15): Vide, Kajsa, Linn, Linnéa, Vincent (kl 16)

Kajsa stöttar tillfälligt valberedningen när kandidaturer kommer in, Vide är också med och hjälper till vid behov.

Elham gör affischer och sprider inför SM1.

## 8. Nytt datum för kickoffen

Kickoffen behöver byta datum då det dåvarande krockar med Kårfullmäktigemöte. Tisdagen den 1 oktober kl 17 kommer kickoffen för styrelsen istället att vara.

## 9. Övrigt

### 9.1 Nödvändiga ändringar i reglementen och stadgar

Vide har uppmärksammat att det finns några delar i reglemente och stadgar som bör ändras, då dessa inte stämmer helt överens med varandra. Detta gäller främst CLW, Klubbmästare och Mottagningen. Det bör författas en proposition angående detta.

Det ska troligen framföras en motion om att skapa en grupp som stödjer styrelsen i praktiskt arbete, t ex laga mat, men också arrangerar egna evenemang. Detta kan vara i form av en nämnd som fokuserar på aktiviteter som inte involverar alkohol och idrott, förslagsvis två till tre stycken per termin. Arbetsgruppen kan förslagsvis tas över av denna nämnd.

## 9.2 Angående flera styrelsemöten/styrelseträffar

Under förra mötet diskuterades det kring att en mindre grupp (ordförande, vice ordförande, sekreterare och ledamot) träffas mer regelbundet och diskuterar frågor utan att ta några beslut. För att få bättre insikt bör hela styrelsen kanske närvara. En idé kan vara en styrelselunch (valfri) en dag i veckan för att alla ska hålla sig uppdaterade. Tisdagar i Nymble bestäms som den dag och plats då styrelsen äter lunch tillsammans. De veckor då det är ett officiellt lunchstyrelsemöte är det ingen tisdagslunch.

## 9.3 Present till Elektro och MiT

Vi fick en present från Elektro och MiT på n0llegasquen. Vi bör ge något tillbaka.

## 10. Mötet avslutas

Vide förklarade mötet avslutat kl 21.08

Härmed intygas att följande personer har korrekturläst protokollet från detta möte:

---

*Mötesordförande, Vide Richter*

---

*Sekreterare, Jenny Norrman*

---

*Justerare, Linnéa Lidén*

---

*Justerare, Linn Fröström*